
Stabilizacija — naš vsakdan
Ker goepodarsko stanje v občini ni zadovoljivo — čepra v je izgubo ob polletju imelo le šest delo vnih or-

gaozadj, medtem ko jih je bilo ob četrtietju enajst — je komite občinske konference ZKS Ljubljana
Moste-Poije na seji konec avgusta sprejel več sklepov, ki naj pripomorejo k uresničevanju stabilizarijske
poiitike v občini. Obravnava rezultatov gospodarjenja v prvem polletju tega leta je bila tudi osrednja točka
dnevnega reda. Govorili pa so še o sodelovanju zveze komunistov na področju kadrovske politike v občini
ai ocenili samottpravne in politične razmere v PetroJovem tozdu — Avtopark — delavnice.

Komite občinske konference
ZKS je podprl stališča izvršnega
sveta naše občinske skupščine
glede ukrepov v delovnih organi-
zacijah, ki so to polletje končale

z izgubo. Obenem so člani komi-
teja menili, da bi morali v Ljub-
ljani enotno nastopiti proti ti-
stim, ki kršijo družbeni dogovor
o razporejanju dohodka in reso-
lucijo. Seveda pa bi morali za
vsakogar posebej ugotoviti
vzroke takega obnašanja. V
osnovnih organizacijah zveze
komunistov pa bo treba preveriti
uresničevanje načrtov in skle-
pov, ki so jih sprejeli po 7. seji
ZKS.

Podpredsednica izvršnega
sveta občinske skupščine Slavka
Keržan je nanizala nekaj podat-
kov o gospodarjenju v prvem
polletju in ugotovila, da nas še
vedno pestijo težave, ki so bile
značilne za prvo četrtletje. Ce-
lotni pribodek se jesicer povečal
za 26 odstotkov v primerjavi z
lanskim letom, kar pa ješe vedno
manj kot v drugih ljubljanskih
občinah. Akumulacijska in re-
produkcijska sposobnost gospo-
darstva se ni bistveno spremeni-
la. Vznemirljiva pa je ugotovi-

tev, da le 23 odstotkov vsega do-
hodka ostaja na voljo delovnim
organizacijam, kar je komaj toli-
ko, kot znaša amortizacija za iz-
trošena sredstva. Skupna poraba

je v mejah resolucije, (21 od-
stotkov), medtem ko je splošna
zelo poskočila (27 odstotkov).
Osebni dohodki so se povečaliza
19,6 odstotkov, kar je štiri od-
stoke več, kot je bilo dogovorje-
no. Podatki tudi kažejo, da je
nekaj večjih delovni h organizacij
(pa tudi druge) zmanjšalo obseg
proizvodnje v primerjavi z lan-
skim letotn. Število na novo za-
poslenih delavcev pa se je pove-
čalo le za 1,9 odstotka. To je
manj, kot smo načrtovali.

Med delovnimi organizacija-
mi, ki so polletje končale z izgu-
bo, se je znašel tudi Indos. To se
tej tovarni ni primerilo že dvain-
trideset let. Po bes^dah sekre-
tarja osnovne organizacije zveze
komunistov v Indosu je vzrok v
povečanju cen reprodukcijskega
materiala, medtem kose cene vi-
ličarjevdvigajo počasneje. Okoli
41 odstotkov Indosovih dobavi-
teljev lahko prosto oblikuje
cene, medtem ko njim določa
vrednost izdelkov zvezni zavod
za cene. So pa tudi še drugi vzro-

ki, ki so pripomogli k izgubi;
le-ta znaša pkoli devet milijonov
sedemsto tisoč dinarjev.

V Toplarni je osnovna organi-
zacija sodelovala vse leto pri sta-
bilizacijskih prizdevanjfli, ven-
dar pa ocenjujejo, da bo treba za
boljše gospodarjenje urediti
predvsem dohodkovne odnose s
Komunalno energetiko. Tudi v
Julonu s prodajnimi cenami ne
morejo pokriti cen surovin. To je
tudi vzrok, zakaj so to polletje
končali z nekaj več kot dvema
milijonoma izgube. Emona

Globtour se je preselil v našo
občino maja letos. Sekretai nji-
hove osnovne organizacije je po-
jasnil, da je pri n jfli izguba v pol-
letju toliko več ja, kolikor večji je
bil obseg njihovega dela.

Do izgube prihaja zaradi sezon-
skega značaja dela. Predvidevajo pa,
da bodokonecletauspešnozaključi-
li. Izguba Izolirkinega tozda Obrtna
dejavnost (skoraj dva milijona se-
demsto tisoč dinarjev) izhaja še iz
prejšnjih Iet. V zvezi s tem je predlog
izvršnega sveta občinske skupščine,
da se delavce, ki so bili na vodilnih
mestih v Obrtnem podjetju pred
združitvijo z Izolirko, pokliče na
družbenopolitično odgovornost.
podprl tudi komite. Pri Zidarju Ko-

. čevje pa gre za izgube; ki trajajo že
dalj časa. Vendar se sekretar te
osnovne organizacije ni udeležil se-
stanka komiteja.

D. J.


